



20 March 2024

20 مارس 2024

Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Notification regarding resolutions by circulation that was issued by the Board of Directors of Apex Investment PSC (the Company) on Wednesday 20th March 2024

الموضوع: إخطار بخصوص القرارات بالتميرير الصادرة عن مجلس إدارة شركة إبيكس للاستثمار ش.م.ع. (الشركة) يوم الأربعاء الموافق 20 مارس 2024

We refer to the above matter and write to notify you that the Board of Directors of the Company issued a resolution by circulation on Wednesday 20 March 2024, as follow:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه نفيديكم علما بأن بالإشارة إلى الموضوع أعلاه نفيديكم علما بأن مجلس إدارة الشركة قد اصدر قرارا بالتميرير يوم الاربعاء الموافق 20 مارس 2024 كالتالي:

1. Approve the sale of (154,993,493) shares owned by the Company in Q Holding PSC to IHC Real Estate Holding LLC, in return, the Company will acquire (29,489,912) shares, with the same exact value, owned by IHC Capital Holding LLC in Alpha Dhabi Holding PJSC ("Transaction"), subject to any variations in the market price at the date of executing the transaction.
2. Adding an item to the agenda of the Company's annual general assembly scheduled to be held on April 15, 2024 to approve the Transaction.

1. الموافقة على قيام الشركة ببيع عدد (154,993,493) سهم المملوكة لها في شركة كيو القابضة ش.م.خ لشركة اي اتش سي ريل ستيت القابضة ذ.م.م في مقابل قيام الشركة بالاستحواذ على عدد (29,489,912) سهم بقيمة مساوية والمملوكة لشركة اي اتش سي كابيتال القابضة ذ.م.م في شركة ألفا ظبي القابضة ش.م.ع. ("الصفقة") مع مراعاة أي تغييرات في سعر الأسهم في تاريخ تنفيذ الصفقة.
2. إضافة بند لجدول أعمال الجمعية العمومية السنوية للشركة المقرر انعقادها بتاريخ 15 أبريل 2024 بخصوص الموافقة على الصفقة.

Yours sincerely,



أحمد عامر عمر / Ahmed Amer Omar
العضو المنتدب / Managing Director

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA)

نسخة إلى: السادة/هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين